
Aan: College van B&W Zwolle
Van: Tjitske Siderius (SP)
Betreft: extra plaatsen daklozenopvang Burgemeester van Walsumlaan
Datum: 19 maart 2013

Geacht college,

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad wil ik namens de 
SP vragen stellen over mogelijke aanvulling van het aantal opvangplaatsen voor daklozen bij 
de locatie van het Leger des Heils aan de Burgemeester van Walsumlaan.

Inleiding
Afgelopen dinsdag 12 maart heeft er een bewonersavond plaats gevonden voor 1200 inwoners
van Hanzeland en Zwolle Zuid op Hogeschool Windesheim. Raadsleden hebben hiervoor 
geen uitnodiging gekregen, hoewel aan het begin van de bijeenkomst schijnt te zijn gevraagd 
of aanwezige raadsleden (en journalisten) zich kenbaar wilden maken. Doel van de 
bijeenkomst was – aldus de uitnodiging aan de bewoners - om vragen en aandachtpunten van 
de bewoners van de wijk te verzamelen om die mee te kunnen nemen in de overwegingen van
het college. De mogelijkheid van aanvullende opvangplekken tot heeft emotionele reacties 
heeft geleid bij bewoners. Inwoners hebben het gevoel dat het besluit eigenlijk al is genomen.

Dit alles brengt ons tot de volgende vragen:
1. Wat voor duiding geeft het college aan het verloop van de bijeenkomst van 12 maart? Is er 

een verslag van de bijeenkomst gemaakt? Kan dit de raad worden toegezonden?
2. Waarom zijn de raadsleden niet uitgenodigd voor deze bijeenkomst?
3. Is het correct dat de directe noodzaak voor de gemeente om over te gaan tot het creëren 

van 12 extra plaatsen is het feit dat er door de sluiting van het Nel Banninkhuis een tekort 
van 12 plaatsen is ontstaan? Als dat zo is, is – gezien het feit dat al lang bekend is dat het 
Nel Banninkhuis gaat sluiten op 3 april-  maart 2013 niet een bijzonder laat moment voor 
overwegingen over waar extra plaatsen kunnen worden gerealiseerd?

4. Is er gezien de korte deadline nog wel een alternatief mogelijk voor andere opvangplekken 
en zo nee, was het dan niet verstandiger geweest om niet de suggestie te wekken dat het 
besluit nog moet worden genomen?

5. Is het correct dat de (mogelijke) keuze van het college voor de locatie Burgemeester van 
Walsumlaan voor uitbreiding van het aantal plekken in de stad vooral is gebaseerd op 
financiële afwegingen, omdat het clusteren van opvangplekken goedkoper is dan 
versnippering?

6. Is het college nog van plan op enig moment de Raad bij dit besluit te betrekken? Zo ja, op 
welke termijn is de college dat van plan gezien de eigen ambitie om voor 3 april tot een 
besluit te komen?

7. Acht het college het –gezien de recente ervaringen met het Exodushuis- waarschijnlijk dat 
de korte periode van 12 maart tot 3 april afdoende is om via een zorgvuldig proces 
bewoners te betrekken en te zorgen voor voldoende draagvlak?



8. Kan het college bevestigen dat verschillende bewoners serieuze problemen meldden over 
de huidigde daklozenopvang (overlast in de buurt)?Kan het college bevestigen dat de 
zorgen van sommige bewoners over de consequenties van extra daklozenopvang voor met 
name de veiligheid in de buurt (deels) werden bevestigd door de wijkagent? Welke 
maatregelen wilt u nemen om tegemoet te komen aan de bezwaren van de bewoners?

 
Met vriendelijke groet,

Namens de SP-fractie
Tjitske Siderius


